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DJE.N VRTIC,,BIOKOVSKO ZVONCE'
Molizanskih Hrvata 2
KTASA: 60 l -02123-05/10

URBROJ:2 147-23-0 l-23-3
U skladu s dl.l0. st.12. Zakona o plavu na pristup infonnacljama (NN 25./13, 85/15) Upravno vijeie Djedjeg
vrti6a,,Biokovsko zvonce" objavljuje

OBAVIJEST

O zakljuicima i sluibenim dokumentima usvojenim na sjednici Upraynog vije6a

sa jedanaeste sjednice Upravnog vi.]e6a Djedjeg vrti6a,,Biokovsko zvonce" Makarska u sedmom saziv u
odrZane 13.07.2023. (utorak) u 19:00 sati u prostorijama objekta ,,Ciciban".

AI).1. Razmatranje i verilikacija zapisnika s 11. sjednice Upravnog vije6a
elanovima Upravnog vijeia dostavljenje Zapisnik sa 10. sjednice Upravnog vijeia na koji nije bilo primjedbi
tejejednoglasno usvojen sa 7 glasova ,.2A".

AD.2. Upisi u pedago5ku godint.2023.12O24,
Predsjednica Upravnog vije6a predlaZe glasovanje o prijedlogu da se I 8 jaslidara koji ispunjavaju uvjet
upi5e na nadin da se otvori skupina u Tudepi za 10 djece te da se u svaku postoje6u jaslidku skupinu
ukljudi po jedno dijete.
Na ternelja jovnog glasovanja rezultati sa: 4 ,,2A", 1 ,,PROTIV" i I .,SUZDRZAN' te je donesena
Odluka da se ojbrmi nova jasliiko skupina sa 10 djece, s preostalih 8 ukljuii u postojeie jaslitke
skupine.

AI).3. Razno

- Ante Nogalo iznosi prim.jedbu roditelja - ako dijete izostaje I 5 dana iz vrti6a tek onda ima pravo
na sniarrjenje cijene - sukladno Pravilniku o kori5tenju usluga potrebnoje da dijete izostzure 10

dana u konrinuitetu za smanjenje cijene.
- Antonia Glavina postavlja pitan-je do kada projekt traje i da Ii ie treia odgojiteljica kqa.ie bila

u projektu pokriti pove6ane potrebe vrti6a. Ravnateljica odgovara da projekt zavriava
23.08.20?3. i da viSe nema potrebe za 3 odgojiteljice u skupini, te 6e svaka moie drZati svoju
skupinu.

- Ravnateljica predlaZe da se cijene usluga zaokruie te donese novi cjenik o kori5tenju usluga.
- Ana Sapit upoznaje nazodne sa situacijom djevojdice koja je krenuta u vrtii ali zbog

zdravstvenih razloga nije nastavila pohadanje te traZi od Upravnog vije6a dajoj se poniSti radun

za usluge koje nije koristila - svi su suglasni.
- Ravnateljica izvjeStava nazoene da nakon Sto je uputila zahtje,t za otklanjanje tehnidkih

pote5ko6a plodice su promijenjene, a za klime je doSao raiun i objaSnjenje izvotlada da ih
treba servisirati iako su po garancijom. Predsjednica Viki Puharii predlaZe da se sa Cradom
provjeri rnogu6nost hrZbe.

Nakon 5to su iscrpljene sve todke dnevnog reda predsjednica Upravnog vije6a zakljuduje sjednicu u 20,00


